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     PODZIĘKOWANIE 

 

 

 

     W imieniu mieszkańców Skierniewic a w szczególności mieszkańców osiedla 

Rawka, chcę podziękować Panu Prezydentowi Krzysztofowi Jażdżykowi za zaangażowanie i 

spowodowanie, że na niestrzeżonych przejazdach kolejowych tzw. trasy łukowskiej osiedla 

Rawka, zostały założone zapory drogowe tzw. sygnalizatory drogowe przejazdu kolejowego z 

b. dobrym oświetleniem. Gdy w 2015 roku w imieniu mieszkańców osiedla Rawka 

zgłaszałem  na Sesji  Rady Miasta problem tych przejazdów wiele osób twierdziło, że sprawa 

z góry skazana jest na niepowodzenie.  Niemożliwe jak twierdzili niektórzy, dzięki staraniom 

Pana Prezydenta stało się możliwe, a przejeżdżający przez te przejazdy ludzie po raz pierwszy 

od  wielu dekad  czują się bezpieczniej.                                                                                

 Dziękuję też Panu Prezydentowi w imieniu mieszkańców Skierniewic za 

spowodowanie wprowadzenia autopoprawki do budżetu na 2021 rok dot. m.in.  inwestycji 

rozbudowy ulicy Czerwonej. Gdy 23 styczniu 2020 roku zgłaszałem na Sesji Rady Miasta 

prośbę  o remont ulicy Czerwonej wiele osób także twierdziło, że sprawa jest z góry skazana 

na niepowodzenie. Niemożliwe po raz kolejny stało się możliwe dzięki działaniom Pana 

Prezydenta Krzysztofa Jażdżyka. Jeszcze raz w imieniu własnym oraz mieszkańców 

Skierniewic dziękuję. 
 

 

 

  Z wyrazami szacunku 

  


